
Protokół nr 2/2018 

posiedzenia 

Komisji Budżetu i Finansów 

w dniu  20 lutego 2018 r., w godz. 13
00

 – 14
30

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 
 

  

W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk otworzył posiedzenie Komisji 

oraz zaproponował następujący porządek obrad: 

1. Zapoznanie z porządkiem obrad. 

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji. 

3. Sprawozdanie z pracy Komisji za 2017 r. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał na XLVI Sesję Rady Powiatu w Białogardzie. 

5. Wolne wnioski i zapytania.  

6. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

Ad.1 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów zapoznali się z proponowanym porządkiem 

obrad. 

 

Ad.2 

 *Członkowie Komisji Budżetu i Finansów jednogłośnie przyjęli protokół  

nr 16/2017 z dnia 28 listopada roku.  

 

 **Członkowie Komisji Budżetu i Finansów jednogłośnie przyjęli protokół  

nr 18/2017 z dnia 21 grudnia 2017 roku.  

 

 ***Członkowie Komisji Budżetu i Finansów jednogłośnie przyjęli protokół  

nr 1/2018 z dnia 11 stycznia 2018 roku.  

 

 

Ad.3 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk zapoznał członków Komisji  

ze sprawozdaniem z działalności Komisji Budżetu i Finansów za 2017 r., co przedstawia 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk zaproponował zatwierdzenie w/w 

sprawozdania. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Komisji. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie zatwierdziła sprawozdanie z działalności  

Komisji Budżetu i Finansów za 2017 r. 

Od tej chwili w posiedzeniu Komisji udział bierze pięciu członków Komisji. 

 

Ad.4 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała  projekty uchwał Rady Powiatu w Białogardzie na 

XLVI Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 
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a) delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku, co przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku. 

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał na jaki okres wybiera się członków do Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku. 

Przewodniczący Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk poinformował, że na trzy lata.  

Członek Komisji – Adam Kołacki następnie zapytał na jaki okres wybiera się członków  

do Rady Pożytku Publicznego. Czy przypadkiem jej kadencja nie wygasła. Stwierdził,  

że z jego wiedzy wynika, że na okres dwóch lat. Uważa, że należy to sprawdzić. Zapytał, 

dlaczego po upływie kadencji nie było naboru i nie została powołana nowa Rada.  

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska 

poinformowała, że Uchwała w sprawie powoływania członków oraz organizacji i trybu 

działania Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego została podjęta w czerwca 

2015 roku, która określa podstawy prawne i kto wchodzi w skład Rady oraz poinformowała, 

że członków do Rady wybiera się na dwa lata. 

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, dlaczego nie została powołana nowa Rada. 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska 

poinformowała, że w związku z upływem kadencji Powiatowej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego w dniu 23 lutego 2017 r. na Zarządzie zostało przedstawione ogłoszenie  

o naborze kandydatów na członków Rady. Kandydatów mogli zgłaszać organizacje 

pozarządowe działające na terenie Powiatu. Termin został podany do 10 marca 2017 r. 

Ogłoszenie zostało opublikowane na stronie internetowej, na BIP-e oraz zostały wysłane 

maile do wszystkich przedstawicieli organizacji i nikt się nie zgłosił. W związku  

z powyższym Powiat nie miał z kogo powołać Rady. Oświadczyła, że nie ma wymogu 

ustawowego, że Rada musi zostać powołana.  

Członkowie Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych uwag  

do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie delegowania 

członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

Przewodniczący Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom Komisji 

projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie delegowania członka Rady Powiatu 

do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

 

b) delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku, co przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk zapoznał członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag  

do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie delegowania 

członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie delegowania członka Rady 

Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

Od tej chwili w posiedzeniu Komisji udział bierze czterech członków Komisji. 

 

c) zmiany uchwały Nr VII/68/03 Rady Powiatu w Białogardzie z dnia 27.06.2003 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej przez 

Polski Związek Wędkarski Okręg w Koszalinie oraz ustalenia jej regulaminu,  

co przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk zapoznał członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/68/03 Rady Powiatu w Białogardzie 

z dnia 27.06.2003 r. w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej 

przez Polski Związek Wędkarski Okręg w Koszalinie oraz ustalenia jej regulaminu. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag  

do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zmiany uchwały 

Nr VII/68/03 Rady Powiatu w Białogardzie z dnia 27.06.2003 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej przez Polski Związek Wędkarski Okręg  

w Koszalinie oraz ustalenia jej regulaminu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zmiany uchwały  

Nr VII/68/03 Rady Powiatu w Białogardzie z dnia 27.06.2003 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej przez Polski Związek Wędkarski Okręg  

w Koszalinie oraz ustalenia jej regulaminu. 

 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za 3 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujący - 1 głos) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie zmiany uchwały Nr VII/68/03 Rady Powiatu w Białogardzie  

z dnia 27.06.2003 r. w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży 

Rybackiej przez Polski Związek Wędkarski Okręg w Koszalinie oraz ustalenia  

jej regulaminu w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Od tej chwili w posiedzeniu Komisji udział bierze pięciu członków Komisji. 

 

d) przekazania Gminie Karlino realizacji zadania publicznego i wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia, co przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk zapoznał członków Komisji  

z autopoprawką oraz projektem uchwały w sprawie przekazania Gminie Karlino realizacji 

zadania publicznego i wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia. Poinformował, że Powiat 

przekaże Gminie 115.000 zł na realizację zadania publicznego. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przekazania 

Gminie Karlino realizacji zadania publicznego i wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przekazania Gminie 

Karlino realizacji zadania publicznego i wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie przekazania Gminie Karlino realizacji zadania publicznego  

i wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia, w brzmieniu jak przedstawia załącznik  

nr 6 do niniejszego protokołu. 

Od tej chwili w posiedzeniu Komisji udział bierze czterech członków Komisji. 

 

e) planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2018 roku na dokształcenie  

i doskonalenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych 

przez Powiat Białogardzki, co przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu.  

 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska zapoznała 

członków Komisji z projektem uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2018 

roku na dokształcenie i doskonalenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Powiat Białogardzki. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej 

kwoty dofinansowania opłat w 2018 roku na dokształcenie i doskonalenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Białogardzki. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania 

opłat w 2018 roku na dokształcenie i doskonalenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

i placówkach prowadzonych przez Powiat Białogardzki. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2018 roku na 

dokształcenie i doskonalenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Powiat Białogardzki, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 7 

do niniejszego protokołu. 

Od tej chwili w posiedzeniu Komisji udział bierze pięciu członków Komisji. 

 

f) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2018, co przedstawia załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu.  

 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Komisji z projektem uchwały  

- zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2018. 

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, jak wygląda sytuacja finansowa Dziennego Domu 

Pomocy i czy zwraca się o pomoc finansową do Powiatu 
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Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że finansowany jest z dotacji a Powiat 

nie ma podstaw prawnych, aby dofinansować działania rządowe. Są wyroki sądów, że to jest 

niezgodne.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, z czego planowane jest uzyskanie dodatkowych 

śródków finansowych na zwiększenia.  

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że uchwała się zamyka się na „0” tj. 

362.800 zł Powiat otrzymała zwiększenie ze środków Funduszu Pracy na wynagrodzenia  

i pochodne od wynagrodzeń dla pracowników Powiatowego Urzędu Pracy. Ponieważ,  

ich wynagrodzenia i plan został zabezpieczony środkami własnymi w projekcie budżetu  

i w obecnej chwili środki w wysokości 362.800 zł zostały wprowadzone do budżetu powiatu, 

które zostały rozdysponowane.  

Członek Komisji – Rajmund Wasiak zapytał o dodatkowe wynagrodzenia dla pracowników 

CWR „Dom pod Świerkiem” w Białogardzie. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek oświadczyła, że wpłynął wniosek z Centrum Wspierania 

Rodziny wyliczający kwotę. Poinformowała, że są tam pracownicy, którzy mają 

wynagrodzenie zasadnicze na poziomie 2.100 - 2.200 zł i mają 15 - 20 letni staż pracy. Są to 

osoby wykształcone, które pełnią swoją funkcję zgodnie z kwalifikacjami i dobrze wykonują 

zadania im powierzone. Stwierdziła, że są to osoby, które zarabiają bardzo mało. Środki 

zostały przekazane konkretnie na te osoby. 

Członek Komisji – Rajmund Wasiak poprosił o rozszerzenie informacji dotyczącej 

wniosków złożonych przez Dyrektora ZSP w Tychowie w sprawie: prośby o złożenie 

wniosku do „Programu rozwoju małej infrastruktury sportowo – rekreacyjnej o charakterze 

wielopokoleniowym – Otwarte Strefy Aktywności (OSA) Edycja 2018” oraz prośby  

o dokonanie renowacji boiska tartanowego znajdującego się na terenie szkoły oraz 

zaproponował zgłoszenie renowacji w/w boiska do powyższego programu. Stwierdził,  

że Zarząd zaproponował odstąpienie od składania wniosku do „Programu rozwoju małej 

infrastruktury sportowo – rekreacyjnej o charakterze wielopokoleniowym – Otwarte Strefy 

Aktywności (OSA) Edycja 2018” z uwagi na barierę czasową a boisko Zarząd zaproponował 

zgłosić do programu czyli do tego z którego zrezygnowano z otwartej strefy aktywności. .  

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek oświadczyła, że są to dwa różne źródła finansowania.  

Poinformowała, że do jednego Powiat miał czas na złożenie wniosku. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk poinformował, że to był zbyt 

krótki termin, żeby przygotować wniosek i dokumentację z pozwoleniem. 

Członek Komisji – Rajmund Wasiak oświadczył, że to rozumie tylko nie rozumie informacji  

z prac Zarządu dlaczego później Zarząd dokonał zgłoszenia renowacji boiska do programu   

z którego wcześniej zrezygnował ze względu na bariery czasowe. Stwierdził, że tego nie 

rozumie. Następnie zapytał, czy te 120.000 zł to są środki tylko Powiatu.  

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek oświadczyła, że 120.000 zł to są środki własne Powiatu 

a  na 20.000 zł został złożony wniosek do Województwa Zachodniopomorskiego o 

dofinansowanie. Oświadczyła, że 20.000 zł to jest maksymalna kwota o którą można się 

ubiegać.  

Członek Komisji – Adam Kołacki  zapytał, czy był przygotowany wniosek do programu 

strefy aktywności przez Powiat.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk oświadczył, że nie ma wiedzy.  

Członek Komisji – Adam Kołacki  zapytał, czy sprawa dotycząca lokatora w ZSP  

w Tychowie jest już zakończona 

Przewodniczący a zarazem Członek Komisji – Henryk Budzyła udzielił twierdzącej 

odpowiedzi.  
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Członek Komisji - Anna Kodź stwierdziła, że cyt.: „subwencja oświatowa na uczniów  

LO w Białogardzie wynosiła 1.042.875 zł na 2017 r. i już do końca września wykorzystano na 

tą szkolę o 480.000 zł więcej a do końca roku pozostało trzy miesiące więc 900.000 zł do tej 

szkoły dopłacono natomiast w ZSP w Tychowie 947.527 zł dopłacono a już do końca 

września wykorzystano 1. 228.000 zł, czyli o 250.000 zł więcej w porównaniu z subwencją. 

Zapytała skąd Powiat ma na to środki finansowe”.  

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek oświadczyła, że z ogółu dochodów i wydatków. 

Następnie poinformował, że Powiat ma dochody w wysokości 50 mln zł, z czego dotacje 

wynoszą około 15 mln zł. Zostaje około 35 mln zł, które można podzielić na zadania, które 

realizuje Powiat.  

Członek Komisji - Anna Kodź stwierdziła, że nie wierzy, że LO w Białogardzie skorzysta  

z danej szansy. Wg radnej nie ma takiej możliwości. Powiat w dalszym ciągu dopłaca do 

funkcjonowania LO w Białogardzie. Nic się nie zmienia z roku na rok. Wyraziła swoje 

niezadowolenie z tego, iż nie zostały poczynione kroki w kierunku łączenia szkół. 

Stwierdziła, że w dalszym ciągu Powiat dopłaca około 1 mln zł do tej szkoły.  

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2018. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca uchwałę budżetową na 

rok 2018. 

 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujące – 2 głosy) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2018, w brzmieniu jak przedstawia załącznik  

nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

g) zmieniająca wieloletnią prognozę finansową   2018 Powiatu Białogardzkiego na 

lata 2018 - 2025, co przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Komisji z projektem uchwały  

- zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2018 - 2025. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2018 - 2025. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca wieloletnią prognozę 

finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2018 – 2025. 

 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów  (za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujące – 2 głosy) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2018 - 

2025, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

h) określenia zasad umarzania, odraczania, rozkładania na raty, niedochodzenia 

należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, przypadających 

Powiatowi lub jego jednostkom organizacyjnym, co przedstawia załącznik nr 10 

do niniejszego protokołu.  
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Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Komisji z projektem uchwały  

w sprawie określenia zasad umarzania, odraczania, rozkładania na raty, niedochodzenia 

należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, przypadających Powiatowi lub 

jego jednostkom organizacyjnym. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia 

zasad umarzania, odraczania, rozkładania na raty, niedochodzenia należności pieniężnych, 

mających charakter cywilnoprawny, przypadających Powiatowi lub jego jednostkom 

organizacyjnym. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia zasad 

umarzania, odraczania, rozkładania na raty, niedochodzenia należności pieniężnych, 

mających charakter cywilnoprawny, przypadających Powiatowi lub jego jednostkom 

organizacyjnym. 

 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za – 4 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujący – 1 głos) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie określenia zasad umarzania, odraczania, rozkładania na raty, niedochodzenia 

należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, przypadających Powiatowi 

lub jego jednostkom organizacyjnym, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.5 

Wolnych wniosków i zapytań nie wniesiono. 

 

 

Ad.6 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk poinformował o wyczerpaniu 

porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 

 

 
Protokołowała 

Violetta Adamczewska 

 

Przewodniczący 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

Jerzy Żuk 


